

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

28. März 1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

Marthy 28.) Exod. XXIII. 20. $\gamma\alpha\lambda\epsilon\gamma\omega$. $\epsilon\alpha\iota\ \epsilon\gamma\omega\gamma\epsilon$
~~est~~ $\epsilon\iota\tau\epsilon$ in quo $\gamma\omega$. Dei esse dicitur est ille
angelus Foderis, qui et $\epsilon\iota\ \gamma\gamma$. Dicitur
et cum Moise Exod. XXXIII. 14. ascendere debuit,
in illo Deus respicit versus nos, et nos
versus ipsum, in quo fundamentum con-
versionis nostrae consistit, nam $\gamma\gamma$ aver-
tere et convertere significat a quo ac
aspicere et respicere. Ille est duplex
illeus $\gamma\gamma$. quod cum $\gamma\alpha$. illud ~~$\gamma\alpha\gamma\alpha$~~
 $\gamma\gamma\gamma\alpha$, summum deum amorem exprimit,
quo Deus aeternas ex nomine suo Abra-
hamo et Sarah novum nomen, conjun-
ctionis divinae et humanae naturae indi-
cativum indidit. Hic Angelus, est Lega-
tus et Plenipotentissimus Pacis, Volun-
tatis et Amoris ($\gamma\alpha\gamma$ et $\gamma\alpha$) Divini
nuntius, Regis et Subditorum seditis,
eorum reconciliationis Mediator et
Fiduciosus. In $\gamma\gamma$, voluntatem,
et amorem inveniens, inde expendens, quo
Voluntas Dei in amore principae se exserat,
ea menti mentis obtulit consideratio,
si lumen Dei in literis inde compositis
verbis, seu umbris rerum, tantam sapien-
tiam nobis exhibeat, magnum thesaurum
Veritatis in ipsis Rebus latere debere.
Amor, conjunctionis principium, Quies
Gaudii, et rarissima Probi Procreatur